
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 25. juni 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 150
Vil ministeren redegøre for, hvorvidt den danske regering i sine forhandlinger
med EU-Kommissionen om det kommende regionalstøtteprogram for Dan-
mark fra 2014-2020 aktivt har arbejdet for, at det bliver en del af mulighederne
for brug af regionalstøtten, at fremme udbredelsen af højhastighedsbred-
bånd?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Dennis
Flydtkjær (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Hans Christian Schmidt
formand
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